



Protokoll styrelsemöte S03

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare
	Olof Svensson	Sexmästare
	Henrik Montan	Industrimästare
	Erik Iveroth	Överphös
	Edward Linderöth-Olson	SRD-ordförande
	Tobias Johannesson	Programmästare

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:10
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar
- §4 Föredragningslista Godkännes med tillägget §8.5 Val av funktionärer
- §5 Föregående mötesprotokoll Protokoll från S01 godkännes med redaktionella ändringar
Protokoll från S02 godkännes
- §6 Beslutsuppföljning Fredrik har kollat upp de nya reglerna gällande kassaapparater, reglerna skulle antagligen inte gälla oss som är en ideellförening. Olof ska dubbelkolla till nästa möte.
- §7 Mötesrapporter Tobias har haft möte med programmästeriet, de gick igenom planering för aktiviteter under året. Diskussioner kom även på tal om att hjälpa till lite extra under nollningen.
Henrik hade möte i torsdags, informerar att det är 14 anmälda företag till teknikfokus.
- §8 Meddelanden Edward meddelar att det är SRD möte i morgon
Tobias hälsar att det är Magic/Poker-kväll i morgon
Henrik hälsar att det är ett kvällsmöte inför teknikfokus i morgon kväll
Olof ska sätta sig ner i veckan och diskutera fram en eventuell Tysklands resa för sexet.
- §9 Styrelsetröjor Information angående styrelsetröjorna, attitude.se har hört av sig priset kommer sluta på 230kr/tröja, styrelsen var ej intresserade av detta alternativ
Björk och Karlsson har inte lämnat någon offert än



Erik meddelar att staben eventuellt ska trycka upp tröjor. De har några förslag på tryckerier att dela med sig av.

§10 Middag med E-styret Felix har inte hört något datum från Erik Lundh om middagen med E- och L-styret än, förslag kom på att vi tar fram några egna datum att överlämna. En veckodag under LV6 VT1 eller LV7 i VT2

§11 Övrigt Felix informerar att nästa veckas möte kommer att bli ett kvällsmöte då vi har en del stora punkter på schemat att ta upp, som det ser ut nu tisdag 17.00

Vad ska vi göra med kopiator från styrelserummet. Styrelsen röstade för att ge den till F-sektionen som tack för lättölen vi fick av dem. Tobias ansvarar för att den bli inslagen.

§12 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 12:51

Vid protokollet Justeras

Sofie Eliasson Felix Aronsson
Mötessekreterare Ordförande